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Pani Agata Wojda 
Prezydent Miasta Kielce

INTERPELACJA

Szanowna Pani Prezydent,

Zwracam się z zapytaniem w sprawie ulicy Hubalczyków, położonej w rejonie 
elektrociepłowni Kielce oraz w sąsiedztwie Kieleckiego Parku Technologicznego. Obszar 
ten jest istotnym punktem na mapie naszego miasta ze względu na dominującą funkcję 
przemysłową oraz potencjał rozwojowy wynikający z jego lokalizacji i istniejącej 
infrastruktury.

Z doniesień medialnych wynika, że istnieją inwestorzy zainteresowani rozwojem tej 
części Kielc i budowy tam swoich zakładów, co mogłoby przynieść wymierne korzyści 
zarówno dla mieszkańców, jak i dla gospodarki lokalnej. Jednakże, problemem 
zgłaszanym przez potencjalnych inwestorów jest stan ulicy Hubalczyków, która jest 
położona na działce oznaczonej numerem 1/25. Według mojej wiedzy, działka ta nie jest 
własnością Miasta Kielce, co stanowi istotną przeszkodę w rozwoju tego obszaru.

W związku z powyższym, zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania:

1. Czy Urząd Miasta Kielce pracuje obecnie nad uregulowaniem stanu prawnego 
działki nr 1/25, na której położona jest ulica Hubalczyków?

2. Na jakiej podstawie prawnej droga ta funkcjonuje w obecnym stanie?

3. Jaki jest przewidywany harmonogram działań zmierzających do uregulowania 
stanu prawnego tej nieruchomości?
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4. Czy Miasto planuje podjęcie działań mających na celu usprawnienie 

infrastruktury drogowej w tej części miasta, aby zachęcić inwestorów do 
realizacji projektów przemysłowych?

Obszar wokół ulicy Hubalczyków i jego rozwój mogą znacząco wpłynąć na poprawę 
sytuacji gospodarczej miasta. Proszę o przedstawienie szczegółowych informacji w 
powyższej sprawie oraz o podjęcie działań w kierunku rozwiązania zgłaszanych 
problemów.

Z poważaniem,

Michał Płatek - Radny Miasta Kielce


